
Protokół nr 10/2019  

z posiedzenia Kieleckiej Rady Seniorów (KRS) w dniu 7.10.2019 r. 

w siedzibie MOPR przy ul. Kościuszki 25  

      Członkowie KRS obecni na spotkaniu według załączonej listy obecności  

      (12 osób)  

Spotkanie poprowadził przewodniczący Kieleckiej Rady Seniorów 

Andrzej Ordysiński przedstawiając porządek zebrania: 

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia Kieleckiej Rady 

Seniorów z dnia 2.09.2019 r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do statutu 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji planu działania 

4. Podsumowanie Senioriady z 21 września 2019 r. 

5. Propozycje związane z rewizytą przedstawicieli RS z Poznania 

oraz z Krakowa,  

6. Udział KRS na I Targach Seniora 10-12.10.2019 r., 

7. Stan realizacji projektu „Senior kielecki – świadomy i odpowiedzialny” 

8. Sprawy różne. 

  

          Ad. 1 Protokół z poprzedniego posiedzenia Kieleckiej Rady  

              Seniorów z dnia 2.09.2019 r. odczytała sekretarz Janina Łucak.  

              Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 2 Anna Mikołajczyk przedstawiła projekt zmian do statutu,  

    omawiając każdy punkt. Poinformowała, że dokonała konsultacji  

    prawnej z mec. Wojciechem Nalepą. Projekt poddano pod  

    głosowanie jawne. „Za” głosowało 10 osób, „przeciw” głosowały  

    2 osoby. Przyjęto Uchwałę nr 3/KRS/2019. 

Ad. 3 Anna Mikołajczyk poinformowała, że w wyniku analizy  

   podczas warsztatów w sierpniu br przygotowane zostały  

   następujące dokumenty: plan pracy do końca 2019 r, plan  

   działania na lata 2020 – 2022 oraz regulamin Kieleckiej Rady  

   Seniorów. Po zapoznaniu się kompletu materiałów podjęto     

   Uchwałę nr 4/KRS/2019. „Za” głosowali wszyscy obecni.  

Ad. 4 Podsumowanie Senioriady. Senioriadę oceniono pozytywnie.  

   Wszyscy z KRS byli zaangażowani w organizację Senioriady.  

   Wiceprezydent P.Danuta Papaj za wsparcie otrzymała od  

   przedstawicieli KRS podziękowanie oraz kwiaty. Były jednak  

   uwagi:  



a/ nie było pokazanych prezentacji z UTW /były tylko z MOPR/ 

b/ nie było bezpłatnego parkingu w pierwszej godzinie, po     

   interwencji przewodniczącego A.Ordysińskiego nie pobierano  

   opłat za parking przy KCK 

c/ zbyt mało było informacji w mediach o Senioriadzie 

d/ nie zapłacono konferansjerce P.Julii Piotrowicz za prowadzenie  

    ponad 2-godzinnej imprezy. 

Ad. 5 Przewodniczący A.Ordysiński poinformował, że spotkał się  

    z Wiceprezydentem Miasta P.Danutą Papaj celem omówienia  

    szczegółów dot. przyjazdu przedstawicieli KRS z Poznania  

    i z Krakowa na Targi Senioralne /są zarezerwowane miejsca  

    w Hotelu Miejskim przy ul. Wesołej dla przedstawicieli  

    z Poznania, którzy przyjadą w piątek a wyjadą w niedzielę. 

    Z Krakowa przedstawiciele KRS planują przyjechać na jeden    

    dzień, w sobotę/. 

Ad.6 Przygotowania do I Targów Seniora. Targi mają być  

    3-dniowe, tj. 10.10 /czwartek/ będą występy na scenie w Rynku,  

     11.10 /piątek/ także będą występy na scenie w Rynku a o godz.  

     13:00 Prezydent Miasta Kielce przekaże klucze Seniorom.  

      Klucze odbierze pięcioro seniorów: 3 panie z klubów seniora  

      oraz przewodniczący KRS A.Ordysiński, a także sekretarz KRS  

      i prezes Kieleckiego UTW „Ponad Czasem” (w jednej osobie)     

     Janina Łucak.  Główna uroczystość odbędzie się 12.10 /sobota/  

     w Hali na Targach Kielce, gdzie będą występy grup  

     artystycznych z całego województwa, konferencje oraz zabawa  

     z DJ Viką. W sobotę na Targach zaplanowany jest wspólny  

     obiad: KRS z Kielc, z Poznania i z Krakowa.  

Ad. 7 Anna Mikołajczyk członek KRS oraz prezes Fundacji  

   „PEStka” w związku z projektem „Senior kielecki – świadomy  

    i odpowiedzialny” omówiła stan jego realizacji. Poinformowała,  

    że gazetka „40 do setki” na pewno będzie wydrukowana do     

    czasu rozpoczęcia Targów Seniora, gdzie będzie rozdawana.  

Ad. 8 W związku ze zbliżającym się upływem kadencji KRS 31.10.  

   2019 jest wskazane napisanie stosownego pisma do Rady  

   Miasta z wiadomością do Prezydenta.  

              Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Janina Łucak                                      Andrzej Ordysiński 

Sekretarz                                             Przewodniczący     


